
Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-06-27 i SARK  

Närvarande: SA6FAX, SM6OEF, SM6BWD, SM6LPG, SM6TOB, SM6TOL 

SM6MDF, SM6MJW, SM6LPF, SA6BPD, SM6THE 

Plats: Klubbstugan 

1. Mötet öppnas: 

Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  

2. Ekonomi:  

Behållning: Girot: 32.577kr 

Bank: 50.000kr 

Ränta 268kr 

 

Förväntade inkomster: 

Elstödet beräknat till 1.877kr 

 

Inkomna inkomster: 

SMFF: 2.000kr 

Kommunjakten: 1.777kr 

Sponsring: 500kr 

 

Utgifter: 

Hyra: 500kr 

El: 1.871kr 

Snöröjning: 3.200KR 

 

Inköp: 

Material: 3.129kr 

Projekt: 3.677kr 

 

Kommande utgifter: 

El: 499kr 

Hyra: 250kr 

 

Resultat, mot budget: +4.751kr 

 

Sparandet av de 50.000kr binds på nytt i 3 mån. 

 

3. HF: 

Axeladaptern mellan rotorväxel och motor är nu tillverkad och klar för montering i rotorväxel. 

Nya u-byglar av längre dimension har köps in till vinkelhyllan och vinkelhyllan är nu galvad och klar 

för montering. 

Bygget av själva rotorstyrningen är också klar och nästa steg är att montera motor och givare uppe i 

själva rotorväxeln. 

 



Staglinorna i kortvågsmasten är bruna och behöver bytas ut innan lyftet av mastsektion och 

antenner. Dessa staglinor är inget som vi har utan detta måste införskaffas. Åtgången är ca 200m. 

Leif LPG har gjort klart antennväxeln uppe i kortvågsshacket.  

Andreas FAX har 3d-printat ut plasthållare för kontakterna som sitter i bak på växelpanelen. 

 

Städning av kablage pågår just nu i båda shacken samt att dessa märks upp i samband med detta. 

 

KT34:an skall hämtas hem och renovering av denna kan nu påbörjas, då detta är nästa steg i bygget.  

Spiran till kortvågen är nu monterad uppe i mastsektionen tillsammans med 6m antennen. 

Dock kvarstår det att införskaffa nya byglar till 6M antennen då dessa är något för korta. 

 

Nya jordradialer har grävts och plöjts ned, så nu har vi lite bättre förutsättningar för våra nya 

vertikala kortvågsantenner. 

Ett nytt kopplingsskåp för detta har monterats upp och kopplats in. 

 

Vår styrning för antennväxel skall nu byggas klart, så att den styr antennväxlarna antingen manuellt 

eller via N1MM. Swen-Erik LPF kollar på detta. 

Viktigt är att det skall vara enkelt att kunna köra antennväxlarna, så att vem som helst skall kunna 

göra detta. 

 

 

4. VHF:  

Bommen till den trasiga VHF-antennen är nu lagad samt att vi i samband med detta satt upp 2st nya  

UHF antenner. 

Innan monteringen av dessa UHF-antenner, så har dessa reperaterat samt trimmats in. 

 

Kvarstående arbete i VHF-masten är att montera säkerhetsvaijer samt byta ut rundbyglar till de nya 

70cm antennerna, då dessa u-bultar är något korta. 

 

Fråga under mötet gällande avyttring av klubbens slutsteg för 70cm från SSB Electronics ställdes.  

Mötesdeltagarna var eniga om att detta skall avyttras genom försäljning. 

 

 

5. Repeater och Fyr:  

UHF repeater och 6m fyr fungerar. 

Fyren är ständigt rapporterad i Europa och fungerar riktigt bra. 

Flytt av 70cm och ev. att flytta Per THE´s 2M repeater till kommunmasten, diskuterades under mötet, 

men inga beslut har tagits utan bara diskuterats. 

 

Karlsborg har hört av sig och är intresserade av att köpa våra gamla repeater för montering på 

Vaberget. Detta återstår att se ifall detta blir aktuellt, men mötets mening är att avyttring av denna 

gamla repeater är okej. 

 



6. Övriga frågor: 

Bengt TOB informerar om att SMFF har hittills i år 183st aktiva signaler. 

SMLA har 205st aktiva utövare, varvid 10% är Norrmän. 

75% av Sveriges kommuner är nu körda. 

 

Tomas BWD förslår att vi skall sälja av GOR mast komplett med rotor. 

Vi skulle även kunna sälja av de beamar som GOR haft.  Det finns tex. en 15m monobander. 

I Bolum efter Jan GOR´s bortgång finns det en hel del aluminium kvar och vi skulle behöva boka in en 

kommande resa för att ta hand om/hjälpa till med denna avyttring.  

 

Försäljning av diverse elektronik och radiorelaterat skall vi försöka få till under hösten på lämplig 

radioloppis, om det finns tillfälle för detta. 

 

Hur skall vi göra med ”vedboa” vedförrådet. Detta är något som vi bör vi fundera på, med tanke på 

rasrisk och skick. 

 

Vi behöver köpa en elskåpsnyckel till kortvågsmastens skåp. Magnus AQD kollar på detta. 

 

Det finns en önskar om en mindre TV-skärm på nedre våning i stugan. Detta för att man under våra 

tisdagar skall kunna följa om hur det går under pågående tester. 

Lämplig storlek är 32 tum. Här får vi tillsammans hålla lite koll ifall det dyker upp något av intresse.  

 

Internet fungerar inte som det skall längre efter uppdatering av nät hemma hos Per THE. 

IP-adresserna måste göras om. Per THE och Andreas FAX kollar på detta. 

 

 

Kommande tester som kan vara intressanta och som vi skall försöka köra: 

SAC (16-18 september), CQWW-SSB, CW och digitalt (oktober, november, december) 

 

Arbetshelg vecka 26 lördag kl 0900. 

Montering av KT34:an. Färdigställande av rotor. Förbättra belysning i köket, nya armaturer, samt 

spänningsmata KV schack med ständig ström och flytta 3-fas till VHF. 

 

 

 

 

7. Mötets avslutande:  

Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 

 

 

__________________________________        ____________________________________  

Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 

 


